
AVC’87 H1 - de Moriaan Symmachia Roosendaal H1 
 
De broekies tegen de mannen van Thailand (‘t Eiland) 
 
Na bijna een maand van geen competitie, mochten de spelers van heren 1 weer aantreden 
in de volleybal arena. Kerst en nieuwjaar waren hier de reden van. Iedereen had al zijn 
vingers nog en gemiddeld was ook niemand een grammetje aangekomen. Dit gemiddelde 
hadden we te danken aan Bakker. Hij was vanwege een flinke griep 6 kilo afgevallen. 
Bakker bedankt. 
 
Met 11 spelers en een coach. We waren deze wedstrijd voor het eerst, ja u leest het 
goed,voor het eerst compleet. Na 8 wedstrijden competitie waren we nu allemaal in de 
gelegenheid om erbij te zijn. Een unicum.  
Dit was dus de gelegenheid voor een teamfoto. Zo gezegd, zo gedaan. 
 

 
 
 
De successen van heren 1 zijn niet onopgemerkt gebleven. Iedereen wil met het succes van 
deze toppers meeliften. Zo ook een groot Mobiliteitsbedrijf met meer dan 6.600 
medewerkers en al 75 jaar aan het uitgroeien tot een van de grootste automotive bedrijven 
van Europa. Met vestigingen in Nederland, België, Luxemburg, Duitsland, Denemarken, 
Frankrijk en het Verenigd Koninkrijk. Van Mossel.  
De vestiging van Van Mossel Ford en Renault uit Roosendaal waren bereid de vereniging te 
sponsoren. Tegenprestatie hiervoor was dat het heren 1 team voor drie seizoenen in mooie, 
nieuwe, licht doorschijnende sportbroeken competitie ging spelen. Met uiteraard de naam 
Van Mossel op de voor- en achterkant. Nieuwsgierig? Komt dat zien. Het is de moeite waard 
om ons te aanschouwen. Is dat dan niet om het volleybalspel, dan wel om de mooie outfit. 
 

 



 
 
 

 
Ad, als woordvoerder van de nieuwe sponsor had voor iedereen het 
broekje in een mooie verpakking gestopt, zodat iedereen tegelijkertijd 
het nieuwe broekie met sponsor onthuld kreeg. Fred kreeg geen 
broek. Als coach mocht hij een mooie polo met opdruk in ontvangst 
nemen. De gift van Ad gaf voor hem gelijk de druk om Ad in de basis 
te laten starten. Dus een tip voor alle andere wisselspelers.  
Fred is gevoelig voor presentjes. 
 

De wedstrijd: vanwege de nieuwe outfit en het maken van een teamfoto waren we vroeg op 
het veld voor de warming up. Tijdens deze warmloop cessie merkten we op dat zowel de 
eerste als de tweede scheidsrechter verenigingsleden van AVC'87 waren. Op promotie 
klasse niveau zou dat toch niet mogelijk mogen zijn? Zou dat invloed hebben op het verloop 
van de wedstrijd? Wij hadden vroeger Heleen, maar dat was een klasse lager. 
 
de Moriaan Symmachia Kraftwel van Mossel Ford Renault Roosendaal ging rustig van start. 
Te rustig zelfs dat we gelijk 2 punten achter liepen. AVC'87 daarentegen speelde 
onbevangen, vrijuit en scoorden naar hartelust. Bij 17-17 konden we eindelijk doordrukken 
om deze set winnend af te sluiten. Set 1 en 4 werden met 25-23 afgesloten. Gewonnen en 
verloren. Set 2 en 3 waren iets makkelijker. 4 punten in de tas. We zijn nog steeds goed op 
weg naar promotie. Derde divisie……. Fred heeft als coach heren 1 al eens eerder naar de 
derde divisie geleid. Dus hij weet hoe dat voelt. Al was dat toen wel vanuit de tweede divisie. 
 
De eerste scheidsrechter floot een goede eerlijke partij. De tweede had wel een paar 
schoonheidsfoutjes die het eindresultaat gelukkig niet veranderde. De meest opmerkelijke 
fout was de regel dat er gelijk na een time-out niet gewisseld mocht worden. Omdat wij deze 
regel niet kende en hij het zo overtuigend bracht, hebben we dit maar als waar 
aangenomen. Bij het nakijken van het reglement van de Nevobo de volgende ochtend, 
konden we deze regel niet terug vinden. Martijn neemt dit verder op met de desbetreffende 
AVC'87 scheidsrechter. 
 
Enkele opmerkelijk acties in het veld: 
Martijn heeft zijn foute services ten opzichte zichte van zijn goede services dit seizoen bijna 
gelijk. Nog 50 en dan is het zover. Hij maakte overigens wel een mooie verdedigende actie 
die leidde tot een lange rally waaruit we uiteindelijk een mooi punt scoorde in de tweede set.  
Eerste tempoaanval met Wessel…… de competitie is nog lang. 
Erwin had familie op de tribune. Had bij sommige verdedigings 
acties daar waarschijnlijk iets meer oog voor dan de bal. Gelukkig 
pakte hij het advies (commentaar) goed op en scoorde met zijn 
bekende “I” tenniskreun een paar mooie ballen op de grond bij de 
tegenstander. 
Wessel wilde in de vierde set de benodigde 25 punten door Gijs 
laten scoren. Dat is dus niet gelukt. Hij kwam maar tot 23. 
 

 



Na afloop van de wedstrijd werd nog veel nagepraat en besloten om met een geselecteerd 
gezelschap in het centrum van deze zeeuwse grensstad met Brabant waar 8365 mensen 
wonen. Met 5 spelers en coach werden onder genot van drank en lekker eten herinneringen 
opgehaald uit de tijd van weleer. Blijkt dat de 150% ziende speler van ons team ook wel 
eens dronken is geweest. Ook is op deze avond geregeld dat bij een eventueel 
kampioenschap van heren 1, mits voor aanvang van het carnaval, we op een platte kar met 
de zaterdag optocht in Roosendaal meerijden. Fred, dank hiervoor. 
 
Volgende week de return tegen Atak Voko Combinatie Heren 3. Uit in Waspik. 
We gaan het weer meemaken…… 
 
Van uw razende reporter ter plaatse  

 


